
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 31/03/2021 

 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:    Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
          
 

ΘΕΜΑ:  «Προβλήματα με τα απαιτούμενα στρέμματα ανά καλλιέργεια των “Νέων 
Αγροτών 2021”, στην Χίο»  

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Ως βασικό κριτήριο επιλεξιµότητας για την ένταξη των νέων αγροτών στο αντίστοιχο  
πρόγραμμα του έτους 2021, είναι η γεωργική εκµετάλλευση να βρίσκεται στην 
ευρύτερη περιοχή του τόπου της µόνιµης κατοικίας του/της αρχηγού της 
εκµετάλλευσης, να έχει περιληφθεί στην «ΕΑΕ 2021» και να έχει ελάχιστο µέγεθος 
παραγωγικής δυναµικότητας, εκπεφρασμένη από την άποψη της τυπικής απόδοσης, 
σε ύψος 14.000 €. Για το ενδεχόμενο ενασχόλησης μόνο με μια καλλιέργεια ο 
εκάστοτε ως άνω νέος αγρότης θα πρέπει να έχει ελάχιστο αριθμό στρεμμάτων. 
Αγρότης, δε, ο οποίος καλλιεργεί ελαιώνες που παράγουν ελιές για λάδι, θα πρέπει να 
έχει στην κατοχή του 74,39 κατ’ ελάχιστο, αριθμό στρεμμάτων. Δεδομένης της 
συνολικής έκτασης της Χίου, που αντιστοιχεί σε 842 km2 και ο μέσος όρος 
στρεμμάτων που κατέχουν οι αγρότες στο νησί κυμαίνεται από 20 μέχρι 30 
στρέμματα, όπως εύλογα αναρωτιόμαστε, πολλοί αγρότες οι οποίοι θέλουν να 
ασχοληθούν με τον πρωτογενή τομέα, δεν μπορούν να ενταχθούν στο πρόγραμμα 
«Νέων Αγροτών 2021». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, ώστε να μειωθεί ο ελάχιστος 
αριθμός στρεμμάτων που απαιτείται για την ένταξη των νέων αγροτών στο ανωτέρω 
πρόγραμμα, λαμβάνοντας υπόψη την συνολική έκταση του νησιού, ιδίως όπου αφορά 
σε κατόχους ελαιώνων που παράγουν ελιές για εξαγωγή ελαιολάδου; 
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://agrosimvoulos.gr/2021-neoi-agrotes-apaitoumena-stremmata-ana-kalliergia/  
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